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Vragen van de leden Remco Dijkstra en Litjens (beiden VVD) aan de 
staatssecretaris van Infrastructuur en Milieu over het feit dat een 
mega-biovergister in Foxhol niet doorgaat (ingezonden 1 oktober 2013). 

Vraag 1
Kent u het artikel «Streep door mega-biovergister Foxhol»?1 

Vraag 2
Deelt u de mening dat werkgelegenheid juist in regio’s als deze met relatief 
hoge werkloosheid extra welkom is? 

Vraag 3
Klopt het dat de biovergister door een onbedoeld bijeffect van wetgeving niet 
kan worden gerealiseerd? Zo ja, om welk bijeffect van welke wet gaat het? 

Vraag 4
Hoe beoordeelt u de ontstane situatie en wat valt er nog aan te doen? 

Vraag 5
Bent u bereid om hier actie op te ondernemen richting betrokken instanties? 
Zo ja, welke?

1 Dagblad van het Noorden, 25 september 2013
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